
  PROTOKÓŁ NR 14/07

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego, które odbyło się 

21 grudnia 2007 roku w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji Ładu i Porządku Publicznego:
1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,
2. Roman Kołodziej,
3. Kordian Kosowski,
4. Zbigniew Mazurak,
5. Roman Tryhubczak.

Zaproszone osoby:
6. Wiesława Kuchejda - RSO

Ad. 2 Po przywitaniu zgromadzonych przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 13/07 z posiedzenia Komisji KŁi PP odbytego w dniu 07 grudnia 2007r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kowarach na 2008 r.”
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kowarach na rok 2008 ”.
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  3  Przewodnicząca  komisji  poinformowała,  że  protokół  ostatniego  posiedzenia  został 

sporządzony i znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad.  4  Przewodnicząca  oddała  głos  Pani  Wiesławie  Kuchejdzie,  która  zapoznała  zebranych  z 

projektem uchwały odnośnie pkt 4 i 5 porządku obrad.  Szczegółowe informacje  z realizacji obu programów 

za rok 2007   stanowią załącznik  nr 2 i 3.

Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.  5 Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Ad.  6 

W sprawach bieżących głos zabrał Pan Burmistrz informując, że :

1. są ustaleni sprawcy zniszczenia barierek zamontowanych wzdłuż rzeki Jedlicy  na ulicy Kowalskiej. 

Miejsce zagrożenia zostało  zabezpieczone i trwa naprawa barierek wykonywana przez firmę „BIM”.

2. oświetlenie  ulicy  Borusiaka  wymaga  w  każdym  tygodniu,  po  weekendzie   naprawy  z  uwagi  na 

notoryczne  dewastacje latarni. Podobne zdarzenia miały miejsce na ulicy Waryńskiego, gdzie zniszczono w 

ostatnim czasie 14 lamp. Pan Burmistrz podjął decyzję, że zredukuje oświetlenie na ulicy Jagiellończyka – 

będzie paliła się co druga lampa – by w ten sposób zaoszczędzić środki finansowe potrzebne na naprawę 

oświetlenia.

Pan Mazurak, po sygnałach ze strony mieszkańców Kowar  zakomunikował,  że zredagowane przez firmę 

„BIM” pismo w sprawie podwyższenia opłaty za jednorazowy wywóz śmieci z kwoty 8,00 zł na kwotę 8,56 zł 

jest  niezrozumiałe i niejasne w swej  treści.

Pan Kołodziej  zawnioskował,  by  w przyszłości  pisma były   pisane  prostym,  zrozumiałym dla  wszystkich 

językiem.



Pani Pohoska, w związku z licznymi wątpliwościami i  pytaniami radnych odnoście segregacji śmieci, opłat za 

ich składowanie, zaproponowała spotkanie z przedstawicielami Związku Gmin Karkonoskich.

Wniosek Komisji:

Komisja wnioskuje o zorganizowanie spotkania dla wszystkich Radnych  z przedstawicielami 

ZGK i firmami zajmującymi się gospodarką odpadami na terenie miasta Kowary.

Ad. 7    Przewodniczący zamknęli posiedzenie o godzinie 16:40. 

                                                                                  

Protokołowała:                                                                                             Przewodnicząca Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 


